
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 8. února 2021 

 
Přítomni: Mgr. Libor Koudela, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. Jan Fuka, 

Ph.D., JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., Ing. Michaela Kotková Stříteská, 
Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ing. et Ing. Veronika Linhartová, 
Ph.D., Ph.D., Ing. Irena Honková, Ph.D., prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D., 
Ing. Ondřej Kuba, Lucie Částková, Markéta Klapalová.  

 
Omluveni: PaedDr. Alexandr Šenec, Patricie-Anna Reitzová, Tomáš Kupilík. 
 
Hosté:  prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. 
 
Přítomno 12 z 15 senátorů. AS FES je usnášeníschopný.  
 
Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána  1. února 2021 
Materiály k projednání na zasedání rozeslány 1. února 2021 
 
Program: 

1. Souhlas se zasedáním a hlasováním distančním způsobem. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Schválení podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022. 
4. Různé. 

 
 
Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Po zahájení 
ověřil účast přihlášených senátorů. 
 
1. Schválení pravidel pro distanční zasedání a hlasování na něm 

Dr. Šmíd stručně uvedl potřebu schválit na začátku distančního zasedání pravidla 
pro distanční zasedání a hlasování na něm. Pravidla byla senátorům rozeslána 
současně s pozvánkou. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
souhlasí s pravidly pro distanční zasedání a hlasování na něm v předloženém 
znění. 
Hlasování: 10 – 0 – 2 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
 



2. Schválení programu zasedání 

Dr. Šmíd dále stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 
nikdo žádné připomínky. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
schvaluje program zasedání v předloženém znění. 
 
Hlasování: 10 – 0 – 2 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
3. Návrh Podmínek pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2021/2022 

Dr. Šmíd požádal děkana fakulty prof. Stejskala o úvodní slovo. Děkan zdůraznil, 
že přijetí podmínek je potřeba pro zahájení přijímání přihlášek do nového SP 
Finance.  Poděkoval senátorům za ochotu sejít se ke schválení materiálu během 
zkouškového období, dále poděkoval také doc. Černohorskému a doc. 
Černohorské za práci na přípravě akreditačního spisu SP Finance. Děkan dále 
okomentoval předpokládané počty přijímaných studentů. Uvedl, že fakulta by 
ráda zvýšila počty studentů v NMgr. studiu. Zmínil také vysoký počet 
specializací, který vede k vysokému počtu málo obsazených předmětů, což 
způsobuje problémy při tvorbě rozvrhů. Některé specializace se v minulých letech 
ani neotevřely kvůli malému počtu přihlášených studentů. Fakulta se proto 
rozhodla neotevřít přijímací řízení pro některé specializace a adekvátní kapacitu 
využít pro nový SP Finance. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2021/2022 v předloženém znění. 
 
Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
4. Různé 

Dr. Šmíd poděkoval všem senátorům za účast v usnášeníschopném počtu a popřál 
všem studentům i zaměstnancům úspěšný start do nového semestru. 
 
V Pardubicích, 8. února 2021 
 
       JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
       předseda AS FES 


